
Bestyrelsesmøde i VOSF, mandag den 2. december 2019 kl. 19.00 

Mødet afholdtes hos Calle 

 
Fraværende: Mikkel 

 

Dagsorden: 

1. Godkendelse af sidste referat 

Referatet forelå ikke på skrift, men blev drøftet og godkendt. 

2. Formanden: 

- Michael havde fremskaffet skriftlige oplysninger om boringerne i Drostrup. 

Der arbejdes videre med planen om bedre vandtilførsel. Økonomien er 

stadig på max ca. 5000,- kr. 

- Krebsereglerne er rundsendt. Ruser tillades ikke, så punkt 5 sløjfes. 

- Der arbejdes på at få nyt kortmateriale på hjemmesiden. 

- Ændring af vedtægterne: Bestyrelsen reduceres til 5 medlemmer plus 1 

suppleant. Reducering foregår ved naturlig afgang. Simon udarbejder 

forslag, som præsenteres på generalforsamlingen. 

- Vagtplan og opsyn ved søen udliciteres gerne. Hans Jørgen laver oplæg. 

- Fedtfinneklip af udsætningslaks påhviler ikke foreningen. 

3. Økonomi: 

Kasserapport omdelt. Færre dagkort solgt. Tegner til et beskedent overskud. 

4. Kongeåsammenslutningen: 

Den optimale løsning ved Kongeåens udløb er en genslyngning. God dialog 

imellem de lokale lodsejere lige nu.  

Ny kontaktperson i Fiskerikontrollen. 

Fangster af laks og havørred i åen kan ses i Sportsfiskeren. 

Projekter med gydegrus i Skodborg- og Skudstrup Bæk. 

5. Juniorer: 

Punktet udsættes. Der er stadig klubaftner for juniorer. 

6. Drostrup Sø: 

Calle: Ny plæneklipper indkøbt. Arbejdsdag i marts.  

Mangler: væske til toilet, plastdug til forteltet.  

Beholdning på 20 stk. fiskestænger med hjulklar til brug, 4 stk. uden hjul. 



7. Hjemmeside: 

Hans Jørgen har rundsendt status på Facebook og hjemmeside. Gode historier 

efterlyses. 

8. Evt.  

Calle har overværet ulovlig garnsætning i Haderslev Fjord. Skuffende respons 

fra Fiskekontrollen! 

Under mødet blev der serveret gløgg, efter mødet laksemadder med vin/ øl. 

Kaffe og kage. 

 


